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Od pierwszego dnia Euro 2016 widzę, że na niektórych domach i samochodach ludzie wywiesili
polskie barwy. Chociaż dobrze i skutecznie gramy, to tych  flag jest niewiele. Wydaje mi się, że
w poprzednich latach było pod tym względem lepiej. Stąd mój apel, abyśmy zamanifestowali
swoje wsparcie dla polskiej reprezentacji. Wykorzystajmy do tego swoje samochody, balkony,
okna itp. Pokażmy, że wbrew wszelkim podziałom potrafimy się zjednoczyć. Zróbmy, by nasze
ulice były biało-czerwone.

  

      

  

Niech ta akcja trwa dotąd dokąd Polacy będą grali na Euro. No chyba, że wygrają finał, to wtedy
cieszmy się jeszcze przez wiele dni.
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